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Datum jednání:
Místo jednání:

Zápis z jednání škotské rady ZŠ Rakvice
(Horní566, 691 03 Rakvice, zsrakvice.cz)

24.11.2022 v 17:00 hodin
zasedací místnost oú Rakvice

Body programu schůze:
1, Zahájení a prezence přítomných
2. Schválení programu
3. Volba předsedy školské rady
4. Schválení výroční zprávy
5. Rozpočet školy
6. Stav přístavby mateřské školky
7. Diskuze
8. Závér

1. Zahájení a prezence přítomných
Zasedání školské rady by svoláno ředitelem školy Mgr. Petrem Floriánem,

Jednání byl přítomen i ředitel školy Mgr, Petr Florián.
Přítomno 9 z 9 členů školské rady plus ředitel ZŠ Rakvice.
Prezenční listina školské rady tvoří přílohu č. 1 tohoto zápisu.

Přítomno 8 občanu.
Prezenční listina občanské veřejnosti tvoří přílohu ó,2 tohoto zápisu.

P.č. Jméno a Příimení Zvolenía!. za Prezence
1, Mqr. Michal Polášek učitelský sbor Přítomen
2. Mqr. Martin Průdek učitelský sbor Přítomen
3. Mor. Jitka Rampáčková učitelský sbor Přítomna
4 světlana kršková obec Přítlukv Přítomna
5. lnq. Pavel Rous obec Rakvice Přítomen
b. lnq. Radek Svarc obec Rakvice Přítomen
7. Mqr. Kateřina Bališová rodiče Přítomna
8. lnq. Bc. Luděk Brňák, Ph.D. rodiče Přítomen
9 lnq. Tomáš Kreičíř (předseda) rodiče Přítomen
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2. Schválení programu

Pan ředitel navrhl přidání bodů do programu:
- lnformace o dotaci
- ŠXotni parlament

Program jednání.
1. Zahájeni a prezence přítomných
2. Schválení programu
3. Volba předsedy školské rady
4. Schválení výroční zprávy
5. Rozpočet školy
6. Stav přístavby mateřské školky
7. lnformace o dotaci
8. Škotni parlament
9. Diskuze
10.Závěr

. usnesení: Škotská rada schvaluje program jednání.

. Hlasování: Program schválen
o Pro: 9
o Proti: 0
o Zdrželo se: 0

3. Volba předsedy školské rady
Ředitel školy navrhl lng. Tomáše Krejčíře na předsedu školské rady.
Nebyly vzneseny žádné další návrhy.

o Usnesení: ŠXotsra rada schvaluje nového předsedu dle návrhu.
. Hlasování: Návrh schválen

o Pro: 9
o Proti: 0
o Zdrželo se: 0

4. Schválení výročni zprávy za rok 2021 12022

Ředitel školy představil členům školské rady výroční zprávu (příloha č. 3),

v předstihu k dispozici k připomínkování.
Nikdo z přítomných neměl žádný dotaz ani připomínku.

. usnesení. Št<otsra rada schvaluje výročnízprávu.

. Hlasování. Výroční zpráva schválena.
o Pro: 9
o Proti: 0
o Zdrželo se. 0

kterou měli
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5. Rozpočet školy
Ředitel školy představil členům školské rady rozpočet školy (příloha č. 4), kterou měli
v předstihu k dispozici k připomínkování.
Nikdo z přítomných neměl žádný dotaz ani připomínku.

o Usnesení: Št<otská rada schvaluje rozpočet školy.
o Hlasování. Rozpočet školy schválen,

o Pro: 9
o Proti: 0
o Zdrželo se: 0

6. Stav přístavby mateřské školky
Ředitel školy informoval o stavu přístavby mateřské školky:

- aktuální oficiáIní kapacita. 57 žákú (aktuálně ve školce. 72 žáků)
- plánovaná nová kapacita 81 žáků

o zvýšení kapacity o cca ,15 dětí - bude záležet na hygieně
- 29.11.2022 kontrola hasičů - schválení od hasičŮ je nutné pro kolaudaci
- kolaudace plánována na 13.12.2022 (původní plán byl konec roku2022)

o hygiena na místě určífinální kapacitu školky
- otevření nové třídy je v plánu na začátek února 2023

7. lnformace o dotaci
Ředitel školy informoval o žádosti na dotaci pro školu:

- Jedná se o dotaci na obnovu učeben - lT, iazyková učebna, chemie, dílny +
výstavba nové zahradní učebny

- Dotace je v objemu cca 21,5 milionu z toho cca7 milionŮ je spoluúčast obce
- Do konce ledna by měl být znám výsledek

8. Šrolní parlament
Ředitel školy informoval o školním parlamentu:

- Od 23.11.2022 se obnovil školní parlament
- Zodpovědná osoba: paní učitelka Čačíková
- Parlament se skládá ze 2 záshupců každé třídy druhého stupně
- Parlament se schází4x ročně a probírají se návrhy ze strany tříd

9. Diskuze
Vznesena stížnost: V hodinách angličtiny 9. třídy pan učitel mluví rusky a nemluví
česky. Nebyla možnost probrat toto téma na školním parlamentu.

) Pan ředitel prověří.

Dotaz na budoucí '1. třídu, kde se oěekává až 38 předškoláků.
) Existujízákonné limity, které určují rozdělení na více tříd
) Každoročně je mnoho odkladů, takže pan ředitel se touto otázkou bude

zabývat, ažkdyž bude mít finální počet dětí, které nastoupído 1. třídy.
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10.Závér
Předseda školské rady poděkoval přítom ným za účast na jednání.

předběžný termín příštího jednání školské rady stanoven na květen/červen 2023 popř.

dříve a to na základě žádosti některého z členů školské rady nebo ředitele Školy.

Jednání školské rady bylo ukončeno v 17:35.

V Rakvicích dne 24.11.2022

Předseda školské rady:

Přílohy:
1, Prezenční listina školské rady
2. Prezenční listina občanské veřejnosti
3. Výroční zpráva
4. Rozpočet školy
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